
 

Όνομα: _______________________ 

Γαβ! Γαβ! Ήξερες πως οι  

λεξούλες που παίρνουν μπροστά  

τη λεξούλα “το” και τελειώνουν 

σε “ι” γράφονται με γιώτα(ι);  

 Π.x. το καλάθι 

Ημερομηνία: ___ / ___  / ___ 

 

Νιάουρ! Αμέ! Εσύ ήξερες πως  

οι λεξούλες που δείxνουν ότι  

κάποιος κάνει κάτι στο τέλος 

γράφονται με ει;  

Π.x. Η μαμά γελάει. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Άκουσες τι είπε ο Γαβρίλος και η Νιάουρ; 

α.  Βάλε τη λέξη που ταιριάζει στα κουτάκια και μετά συμπλήρωσε  στο τέλος  της  λέξης  ει ή ι . 
 
ψυγείο, αγόρι , Άννα , κροκόδειλος 

 
 
 

Η διαβάζ __ . 
 
 
 

Το γράφει __ . 
 
 

Ο γελά __ . 
 
 
 

Το χαλά __ . 
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β.   Βάλε τώρα ει ή ι στο τέλος  των παρακάτω  λέξεων. 
 
 

το σπίτ __ το μανιτάρ __ 
 
 

το καλάθ __ το ψάρ __ 
 
 

2.  Διαβάζω τι κάνω εγώ και μετά γράφω τι κάνει η Νιάουρ . 

Εγώ γράφω. Η Νιάουρ ______________.  

Εγώ πίνω. Η Νιάουρ ______________.  

Εγώ τρέǎω. Η Νιάουρ ______________.  

Εγώ νυστάζω .  Η Νιάουρ ______________.  

Εγώ κρυώνω. Η Νιάουρ ______________. 
 
 
 
 

3. Δες την εικόνα και γράψε τι κάνει η Μαρία . 
 
 
 
Με λένε Μαρία. 

Μην ξεχάσεις να αρχίσεις  

την πρόταση με μεγάλο  

γράμμα και να βάλεις  

 στο τέλος τελεία 

 

 

 

____________________________________ 
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